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انتقاد  عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس:

سوء مدیریت؛ عامل اصلی بهرهبرداری ناچیز از معادن کشور
عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس، با بیان اینکه ما تنها از درصد بسیار ناچیزی از حوزه معدنی کشور بهره برداری می کنیم که یک نقص عمده

<;br&#47;><br&#47>.است، ریشه این مشکل را ناشی از سو مدیریت ها و نگاه های تنگ در این حوزه دانست

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی معدن پیشرو؛ ابوالقاسم جراره در گفت و گویی در مورد درخواست رییس هیات عامل سازمان توسعه و نوسازی معادن و
صنایع معدنی مبنی بر ضرورت تشکیل کارگروهی به منظور رفع چالش های ارزی و صادراتی شرکت های معدنی و صنایع معدنی، گفت: ما باید به
سمتی برویم که بتوانیم مسائل و مشکلات حوزه تخصصی چه در صنعت و چه معدن را حل کنیم و مهم این است که مسیری برای آن پیدا کنیم و در

این راه از ظرفیت های بالقوه ای که در کشور وجود دارد، استفاده کنیم.

نماینده مردم تهران، ری، شمیرانات، اسلامشهر و پردیس در مجلس شورای اسلامی، تصریح کرد: متاسفانه ما تنها از درصد بسیار ناچیزی از حوزه معدنی
کشور بهره برداری می کنیم و این یک نقص عمده است چرا که قرار بود در جهت تحقق مطالبات رهبر معظم انقلاب حوزه معادن را جایگزین صادرات

نفت کنیم.

وی یادآور شد: ما از یک سو ادعا داریم که نباید صادرات نفتی داشته باشیم و باید حوزه تجارت را به سمت تجارت غیرنفتی معدنی و صنعتی ببریم اما
بعضا برخی مشکلات کوچک که به سو مدیریت ها، وجود نافیه ها و نگاه های تنگ برمی گردد وجود دارد که باید آنها را حل کنیم تا منتج به این شود

که گرهی از این حوزه باز شود و بتوانیم جایگزین های مناسبی برای حوزه نفتی به لحاظ ایجاد اشتغال و درآمدزایی داشته باشیم.

عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی، تاکید کرد: البته تشکیل کارگروه نباید یک گره در کنار سایر گره ها باشد و بر بار مشکلات این
بخش بیفزاید اما اگر بتواند گره ها را یکی پس از دیگری باز کند، اقدامی مطلوب است و ما از آن استقبال می کنیم.


